
PROTOKÓŁ 
z obrad XXX Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Łabowa 

w dniu 30 listopada 2016 r. 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
- Wójt Gminy- Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
- Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XXX Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I 
otworzył o godz. 13- tej Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 30 listopada 2016 r. 
uczestniczyło 14 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba przedstawia porządek obrad 
obejmujący: 

I .Otwarcie sesji. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3.Przyjęcie protokoh1 z poprzedniej sesji. 
4.Podjęcie uchwały w sprawie: 
- zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2016 rok, 
5.Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6.Interpelacje i zapytania radnych. 
?.Dyskusja i wolne wnioski. 
8.Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszaj ą uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 
Uwag nie zgłoszono, więc poddaje go pod głosowanie w wyniku, którego zostaje przyjęty 14 
głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przed przyjęciem protokohi z XXIX Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 24 listopada 
2016 r. Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do 
protokołu , który był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie, w wyniku którego zostaje 
przyj ęty 14 głosami za. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany budżetu oraz uchwałv budżetowej na 2016 rok, 



Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr XXX/183/16. 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Pan Wójt informuje, że: 

Jest prośba do Państwa Radnych aby ustalić posiedzenia wszystkich komisji w sprawie 
omówienia budżetu gminy na rok przyszły. 

Po dyskusji ustalono, że posiedzenia odbędą się w dniu 8 grudnia 2016 r. o godz.13 będzie 
sesja a po niej posiedzenia komisji. 

Następnie Pan Wójt pyta kiedy i gdzie ustalimy termin posiedzenia sesji na koniec roku. 

Po dyskusji ustalono, że odbędzie się ona w dniu 29 grudnia 2016 r. w Krzyżówce o godz. 
15-tej. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jan Gawęcki prosi aby wystąpić do Zarządu Dróg i wymóc na odśnieżających drogi 
szczególnie chodzi o drogę krajową również odśnieżanie przystanków, oraz poszerzenie 
wjazdów przed sklepami. 

Pan Józef Ormanty zgłasza problem posypywania drogi w Czaczowie i prosi o zgłoszenie 
tego faktu wykonawcy. 

7. Dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Marcin Mróz pyta czy istnieje taka możliwość aby wszystkie szkoły przekształcić w 
szkoły filialne. 

Wyjaśnienia w tym zakresie udziela Pan Wójt informując, że raczej nie jest to do realizacji, 
ponadto informuje, że od Wójtów poszedł postulat, aby te szkoły pozostały jako 6 - latki. 

Pan Jan Gawęcki pyta czy nie można by było utworzyć u nas w gminie technikum lub szkołę 
zawodową , gdy będą rezerwy salowe. 

Wyjaśnienia w tym zakresie udziela Wójt Gminy. 

Ad.8 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad XXX Sesji Rady Gminy 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 13 .30 
obrady. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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